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Avslutningsintervjuer  
 
2019 bifölls Socialdemokraternas skrivelse om att Växjö kommun ska genomföra 
avslutningsintervjuer med alla anställda som väljer att avsluta sin anställning. Vi 
skrev den med anledningen att Växjö kommun ska sträva efter att vara en attraktiv 
arbetsgivare. Vi ska ge våra medarbetare alla förutsättningar att utvecklas och nå sin 
fulla potential oavsett vilken roll medarbetaren har. Eftersom skrivelsen bifölls av 
kommunstyrelsen vill vi nu veta hur det har gått med arbetet.  
 
Med anledning av ovanstående undrar jag:  
 
Hur många avslutningssamtal har genomförts? 
 
Har de genomförts på alla berörda förvaltningar?  
 
Genomförs samtalen av närmast chef?  
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